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Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Komisie výstavby a životného prostredia pri MsZ v Banskej Štiavnici, 

konaného v zasadačke MsÚ v Banskej Štiavnici dňa 14.6.2023 

 

 

Prítomní:                   Mgr. Viera Göndöčová, podpredsedkyňa komisie 

Mgr. Martin Macharik, člen komisie 

Mgr. Michal Hrčka, člen komisie 

Mgr. Janetta Hudecová, členka komisie 

Ing. arch. Ľubica Paučulová, členka komisie 

Mgr. Peter Ernek – viceprimátor Mesta Banská Štiavnica 

Ing. Zuzana Kladivíková, vedúca odd. výstavby, ÚP a ŽP 

Ing. Jana Klára Petr, zapisovateľka komisie 

 

Neprítomní:              JUDr. Dušan Lukačko, predseda komisie 

 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie návrhu dodatku č. 2 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 1/2020 

o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vyznačených úsekoch miestnych 

komunikácii na území Mesta Banská Štiavnica 

3. Prerokovanie „Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Banská Štiavnica na roky 

2023-2027“ 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Záver 

  

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie komisie sa začalo o 14:35 hodine. Podpredsedkyňa komisie Mgr. Viera 

Göndöčová privítala prítomných členov komisie a ostatných prítomných a skonštatovala, že 

komisia je uznášaniaschopná. 

 

2. Návrh dodatku č. 2 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 1/2020 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel na vyznačených úsekoch miestnych komunikácii na území 

Mesta Banská Štiavnica 

 

Správu k navrhovanému dodatku podal pán Ernek: zmeny v predkladanom návrhu spočívajú 

v rozdelení vymedzených úsekov miestnych komunikácií na dočasne platené parkovanie na 

území mesta Banská Štiavnica a parkovísk do dvoch parkovacích pásiem „A“ a „B“. 

Obyvateľom a návštevníkom mesta Banská Štiavnica sa predloženým návrhom umožní 

zakúpenie parkovného na dobu 3 hodín, v pásme „A“ zadarmo/3 hodiny a v pásme „B“ za 5 

€/ 3 hodiny. Plánuje sa zavedenie automatov na 3 parkoviskách a zrušenie doby spoplatnenia 

od 7:00 – 18:00 hod, tým že sa predĺži na 24 hodín. 

 

Pani Göndöčová upozornila, že na Klingeri nie je signál a v budúcnosti by bol problém so 

zaplatením parkovného v tejto oblasti, preto navrhuje nájsť riešenie. 

 

Pán Macharik navrhuje nájsť riešenie parkovania pred budovami rôznych inštitúcií: KPÚ, 

banky, notár,....Trvá na tom, aby sa parkovacie automaty nasadili hneď. 
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Pani Paučulová navrhuje zvýšiť parkovné pre turistov na viac ako 8€/24 hodín vzhľadom na 

to, že sa navrhuje zvyšovanie parkovného na nových spoplatnených miestach tak, že to zaťaží 

domácich obyvateľov. Nie je vhodné zvyšovať pre miestnych a nezvyšovať pre turistov.    

 

Pán Hrčka odporúča v prípade, že návrh bude schválený, vytvoriť pre občanov 

možnosť zakúpenia Permanentných parkovacích kariet polročne za polovičnú cenu za účelom 

zmiernenia dopadu zvýšenia parkovného na občanov mesta. 

 

Pani Hudecová odporúča, aby pred návrhom nejakej zmeny v politike parkovania, by sa 

najprv mali určiť pravidlá a  mali by byť oboznámení všetci o príprave budúcich zmien včas. 

 

Členovia komisie navrhujú zákaz vjazdu autobusov do centra okrem MHD. 

 

Komisia výstavby a životného prostredia : navrhuje MsZ dané uznesenie neschváliť. 

 

5 z 5 členov hlasovali za 

 

3. „Komunitný plán sociálnych služieb mesta Banská Štiavnica na roky 2023-2027“ 

 

 

Komisia výstavby a životného prostredia: berie na vedomie – neboli vznesené žiadne 

pripomienky. 

 

5 z 5 členov hlasovali za 

 

4. Rôzne 

 

Pani Hudecová navrhuje prerokovanie možnosti využitia „Výzvy č. 1 na predkladanie žiadosti 

o poskytnutie prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy odolnosti a obnovu verejných, 

historických a pamiatkovo chránených budov“ na rokovaní MsZ, ktorá zároveň upozornila na 

skutočnosť, že do tejto výzvy je možné zapojiť aj kultúrny dom v miestnej časti Štefultov. 

 

5. Diskusia 

6.   Záver  

 

Mgr. Viera Göndöčová poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí komisie a následne ju 

ukončila. 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Viera Göndöčová, v.r.  

   podpredsedkyňa komisie 

 

 

Zapísala: Ing. Jana Klára Petr 

 

   14.6.2023 


